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Vänsterpartiet i Växjö kommun presenterar:

Vad hände i kommunfullmäktige 17/10? 

Fortsatt arbete för en 
tillgänglig slottsruin
På en liten ö i Helgasjön cirka en 
halvmil norr om Växjö ligger ruiner-
na efter Kronobergs slott, som har 
gett namn åt hela Kronobergs län. 
En viktig plats för vårt kulturarv och 
ett stort besöksmål. Dessvärre har 
slottsruinen förfallit under senare år 
och ägaren, Statens fastighetsverk har 
av säkerhetsskäl stängt ruinen sedan 
januari 2023. 

Den motion som Pernilla Thornéus 
(M) lämnat in föreslog att Växjö 
kommun ska ta initiativ till att rusta 

upp och underhålla slottsruinen samt 
medverka till att en långsiktig vård- 
och underhållsplan för hela området 
tas fram. 

Från styrets sida blev svaret att vi inte 
äger marken men att Växjö kommun 
självklart ska ha fortsatt dialog med 
Region Kronoberg och Statens fastig-
hetsverk. Nyligen skickades en skri-
velse av regionstyrelsens ordförande 
och kommunstyrelsens ordförande till 
Statens fastighetsverk och ansvarigt 
departement, dessutom finns möten 
inplanerade i närtid där frågan kom-
mer diskuteras och där fastighetsver-
ket är en del av samtalet. 
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Givetvis vill vi se att det åter blir möj-
ligt att besöka denna historiska plats 
i sin helhet och vi tror på att Statens 
fastighetsverk, Region Kronoberg och 
Växjö kommun kan ha konstruktiva 
samtal kring det.

Nej till utdrag ur 
belastningsregistret
Moderaterna hade lämnat in ett 
förslag om att utreda att alla anställda 
i Växjö kommun skulle lämna in ut-
drag ur belastningsregistret var tredje 
år. 

Johnny Werlöv (V) förklarade att 
med de 11 000 personerna som finns 
på Växjö kommuns lönelista skulle 
det innebära ca 3600 dokument som 
skulle behöva hanteras årligen. 3600 
dokument där det stora mertalet skul-
le vara helt utan anmärkningar då de 
allra flesta som arbetar i Växjö kom-
mun är hederliga och skötsam-
ma medborgare. 

- Redan idag har 
Växjö kommun god 
kännedom om när an-
ställda döms för brott 
och vi vidtar direkt 
nödvändiga åtgärder, sa 
Johnny. 

En samhällsutveckling som går mer 
och mer mot misstänksamhet och 
övervakning är inte rätt väg framåt 

för Växjö kommun som istället bör 
arbeta för ökad tillit och transparens 
medarbetare emellan.

Förslaget gick inte igenom och det 
var ej heller en enad opposition som 
röstade för förslaget.

Antagande av plan 
för lika villkor i Växjö
Kommunfullmäktige beslutade att 
en plan för lika villkor ersätter Växjö 
kommuns mångfaldsprogram, beslu-
tet fick stöd av alla partier utom SD. 
En längre diskussion handlade om 
begreppet intersektionalitet och vad 
det innebär. 

Ett intersektionellt perspektiv kan 
beskrivas som ett verktyg för att syn-
liggöra olikheter och vem eller vilka 
som har makt i olika sammanhang i 
samhället. Varje människa kan sägas 
tillhöra olika ”grupper” i samhället 

på grund av; ålder, kön, etnicitet, 
boende i stad/land, utbild-

ning, funktionsförmåga med 
mera. Detta har betydelse för 
oss som individer, för våra 
möjligheter och handlingsut-

rymme på olika sätt. En plan 
för lika villkor strävar mot att 

alla så långt möjligt, ska få jämlika 
möjligheter och handlingsutrymme i 
vår kommun.



Ledamöternas 
frågestund
Flertalet frågor från fullmäktiges 
ledamöter gick till utbildningsnämn-
den där 1:e vice ordförande Björn 
Kleinhenz (V) redde ut saker för 
församlingen. 

Gunnar Nordmark (L) ställde frågor 
om det nedlagda lokalprojektet på 
Norremark där den anpassade grund-
skolan (tidigare kallad särskola.) 
enligt tidigare beslut skulle få nya 
lokaler. 

Han undrade hur elevgruppens behov 
skulle tillgodoses och hade visade sär-
skilt intresse för det utredningsbeslut 
som dagen efter fullmäktige fattades 
om att undersöka möjligheten att 

inhysa delar av den anpassade skolan i 
Hagaviksskolans lokaler. 

- Beslutet i utbildningsnämnden 
handlar om att undersöka möjlighe-
ter, svarade Björn. 

- I grunden ligger samma behovs-
beskrivning och barnrättsbaserade 
beslutsunderlag som när vi startade 
lokalprojektet på Norremark. Det 
är alltså av yttersta vikt att vi tar 
fasta på det när vi framöver ska fatta 
beslut, elevernas behov ska tillgodo-
ses, målgruppen ska vara inblandad 
i processen och lösningen ska inte 
bli en nödlösning i brådrasket utan 
här handlar det om att ta fram en 
permanent lösning som uppfyller 
elevernas behov. 
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Debatt om flyg 
och klimat
Moderaterna, Kristdemokraterna 
och Liberalerna hade skrivit en mo-
tion om att ändra Växjö kommuns 
resepolicy så att det ska bli lättare 
att välja flyget vid kommunens 
tjänsteresor. 

De menade att det är dags att se 
flyget som ett miljövänligt alter-
nativ eftersom det går att göra 
tillval med biobränsle när man 
köper flygbiljett. 

- Det är klart att vi 
alla måste jobba 
för klimatet, det 
är bara en själv-
klarhet. Sen är ju 

frågan, man har 
olika åsikter om hur 

man når dit, man kan 
ju inte leva i en utopi på vägen dit 
utan man måste ha sunt förnuft på 
vägen sa Christina Rosén (L). 

En färsk kartläggning av hur flyg-
branschen använder biobränsle 
visar att utvecklingen går långsamt 
och att det finns stora utmaningar 

kopplat till mängden biobränsle 
som produceras (Dagens Nyheter, 
230910). Vi måste vara ärliga och 
säga att flyget inte är miljövänligt 
idag. Även om man själv köper en 
biljett som till viss del klimatkom-
penserar så har man ingen aning om 
hur andra resenärer gör. 

- Ska vi ha bio-
bränsle till fler 
flygningar 
så kommer 
man behöva 
använda sig 

av skogens 
resurser och 

de ändliga. Vi vill 
gärna kunna ha dem till annat, sa 
Maria Garmer (V). Vi var ju alla 
överens när vi beslutade om Växjö 
kommuns hållbarhetsprogram som 
behandlar bland annat hållbara 
transporter fortsatte hon. De bor-
gerliga partierna fick tyvärr, tillsam-
mans med SD och C, majoritet för 
sitt förslag.
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